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RG - 0002.P.XXII.2012                                                                                       
            

P R O T O K Ó Ł   NR   XXII/ 2012 
 

z Sesji Rady Gminy Nowe Miasto nad Wartą  
w dniu 27 września 2012 r. 

Punkt 1.  
Otwarcie Sesji.   
Punkt 2.  
Stwierdzenie quorum. 
Punkt 3.  
Przyjęcie porządku obrad. 
Punkt 4.  
Przyjęcie protokółu z poprzedniej sesji oraz odpowiedzi na interpelacje i wnioski. 
Punkt 5. 
Informacja Przewodniczącego o pracy w okresie między sesjami. 
Punkt 6. 
Informacja Wójta o pracy w okresie między sesjami. 
Punkt 7.      
Współpraca ze stowarzyszeniami i organizacjami pozarządowymi. 
Punkt 8.  
Podjęcie uchwały w sprawie wyboru Sołtysa Sołectwa Stramnice. 
Punkt 9. 
Podjęcie uchwały w sprawie uchylenia uchwały Rady Gminy w sprawie przystąpienia                 
do sporządzenia miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego dla terenów odwiertu 
Radlin 65 wraz z infrastrukturą towarzyszącą w obrębie wsi Klęka. 
Punkt 10. 
Podjęcie uchwały w sprawie podziału Gminy Nowe Miasto nad Wartą na stałe obwody                   
do głosowania. 
Punkt 11. 
Podjęcie uchwały w sprawie zmian w budŜecie Gminy na 2012 rok.  
Punkt 12. 
Podjęcie uchwały w sprawie zmian w Wieloletniej Prognozie Finansowej na lata 2012 - 2015. 
Punkt 13. 
Interpelacje Radnych. 
Punkt 14. 
Wolne głosy i wnioski. 
Punkt 15. 
Zamknięcie sesji. 
Ad 1) Otwarcie sesji. 
 Przewodniczący pan Janusz Janicki otworzył XXII sesję Rady Gminy i powitał 
Radnych Gminy Nowe Miasto nad Wartą, pana Wójta, panią Skarbnik, panie i panów 
Sołtysów, Kierowników jednostek samorządowych, oraz zaproszonych gości - przedstawicieli 
Organizacji Pozarządowych działających na terenie Gminy Nowe Miasto n. Wartą. 
Ad 2) Stwierdzenie quorum. 
 Przewodniczący Rady stwierdził, Ŝe na ustawowy stan 15 Radnych obecnych jest                
11 Radnych, w związku z powyŜszym,  podjęte uchwały będą prawomocne. 
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Ad 3) Przyjęcie porządku obrad. 
W punkcie tym Przewodniczący odczytał porządek obrad i po stwierdzeniu, Ŝe nie ma 

uwag i propozycji do porządku, poddał go pod głosowanie. Porządek posiedzenia został 
przyjęty 11 głosami.  
Ad 4) Przyjęcie protokołu z poprzedniej sesji oraz odpowiedzi na interpelacje i wnioski. 

 Przewodniczący przypomniał, Ŝe protokół z sesji jest zamieszczany na stronie Urzędu 
Gminy, stwierdzając następnie, Ŝe nie ma uwag do protokołu przeszedł do głosowania. 
Protokół z XXI sesji został przyjęty jednogłośnie 11 głosami zatwierdzającymi. 

Następnie pan Janusz Janicki poinformował, Ŝe dzisiejsza sesja odbywa się                          
w poszerzonym składzie, gdyŜ w dniu dzisiejszym  XXII posiedzeniu udział biorą 
Stowarzyszenia działające na terenie Gminy Nowe Miasto nad Wartą. Ponadto zanim 
Organizacje zaczną przedstawiać swoją działalność statutową, Przewodniczący oraz pan Wójt 
w imieniu Radnych, Sołtysów, Kierowników jednostek oraz swoim własnym chcieliby 
podziękować pani Danucie Halek- Wielgosz Kierownikowi Ośrodka Pomocy Społecznej za 
wieloletnią współpracę oraz Pani Marianowi Suś Sołtysowi Sołectwa Stramnice, za 
działalność na rzecz Sołectwa. Przewodniczący zawiadomił, Ŝe obydwie osoby rezygnują z 
pełnienia swoich funkcji, są to decyzje z którymi absolutnie się nie zgadza, ale przyjmuje do 
wiadomości. I mimo wielkiego Ŝalu takie decyzje się szanuje. Następnie Przewodniczący 
wraz z panem Wójtem złoŜyli na ręce najpierw pana Sołtysa a następnie pani Kierownik 
podziękowania i kwiaty. 
Realizacja punktu 7)  

Kolejno Przewodniczący zaproponował, aby zaproszone Stowarzyszenia działające na 
terenie Gminy Nowe Miasto nad Wartą przedstawiły swoją działalność statutową                              
w kolejności następującej: 

• Stowarzyszenie Pomocy „Płomień Nadziei”. 
Pani Iwona Golińska. 

• Uczniowski Klub Sportowy „Ziółka”, przy Szkole Podstawowej w Klęce. 
Pan Artur Pachala. 

• Stowarzyszenie na rzecz pomocy chorym dzieciom. 
Pan Mirosław Ratajczak. 

• Stowarzyszenie Razem lepiej. 
Pani Marta Golińska. 

• Gminny Klub Sportowy Nowe Miasto n. Wartą. 
Pan Piotr Czeszyk. 

• 2 DruŜyna  Starszoharcerska Zielona Berety Nowe Miasto n. Wartą. 
Ćw. Przyboczny 2 DSH Zielone Berety Jacek Jędrzak. 

• Ochotnicza StraŜ PoŜarna. 
Pan Mariusz Nowak. 

• Stowarzyszenie Miłośników Ziemi Nowomiejskiej. 
Pani Julia Rzepka. 

• Ochotnicza StraŜ PoŜarna w Klęce. 
Pan Grzegorz Gogulski. 

• Stowarzyszenie Pomocy „Krąg”. 
Pani Gabriela Kosmala. W tym miejscu pani Kosmala poinformował, Ŝe zapomniano                      
o dwóch organizacjach działających równie aktywnie jak i te zaproszone, a mianowicie                   
o Organizacji dla osób z zaburzeniami psychicznymi gdzie Prezesem jest pan Wójt oraz 
Polski Związek Emerytów i Rencistów, którego Prezesem jest pan Wincenty Pawelczyk.  

Po wypowiedzi pani Gabrieli Kosmali, Przewodniczący zaproponował 5-cio 
minutową przerwę.  Salę posiedzenia opuścił Radny Juliusz Twardowski, na sali pozostało 
10-ciu Radnych. 
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Ad 5) Informacja Przewodniczącego o pracy w okresie między sesjami. 
Przewodniczący poinformował, Ŝe tradycyjnie w poniedziałki odbywają się dyŜury                          

w Urzędzie Gminy, na których mieszkańcy zgłaszali kilka istotnych spraw.  Jest to głównie 
stan dróg na terenie Gminy, jeŜeli chodzi o Nowe Miasto, ciągle zgłaszana jest sprawa złej 
nawierzchni na ulicy Strzeleckiej, stan dróg wokół Rynku, poruszane są równieŜ sprawy 
związane z Oświatą, Przewodniczący wyraził nadzieję, Ŝe zostaną przeprowadzone rozmowy 
z Przewodniczącym Komisji Oświaty o komisji objazdowej szkół z terenu Gminy. Ponadto 
Przewodniczący brał udział, w zamkniętej imprezie 20-lecia funkcjonowania chóru „ Domino 
Cantemus”, Przewodniczący proponował panu Bronisławowi HyŜorkowi, aby zastanowił się 
nad otwartym występem chóru dla mieszkańców Gminy, pan HyŜorek chętnie propozycję 
przyjął i prawdopodobnie występ chóru odbędzie się w drugiej połowie grudnia pod 
patronatem Wójta i Rady Gminy, jeŜeli pan Wójt wyrazi zgodę. Oprócz tego odbywają się 
zebrania sołeckie w związku z rozdysponowaniem środków funduszu sołeckiego na których 
Przewodniczący w miarę moŜliwości uczestniczy. Przewodniczący dodał, aby Sołtysi 
pamiętali, Ŝe przy podziale zadań w ramach funduszu zadania mają słuŜyć upiększaniu, oraz 
mają słuŜyć ogółu mieszkańcom.      
Ad 6) Informacja Wójta o pracy w okresie między sesjami. 
 Pan Wójt, zawiadomił, Ŝe w porządku dzisiejszej sesji nie ma duŜo uchwał, ale na 
pewno będą zmiany w budŜecie które omówi pani Skarbnik, która wyczerpująco o zmianach 
informowała Radnych podczas komisji. Jest teŜ uchwała związana z odstąpieniem od 
miejscowego planu zagospodarowania dla odwiertu gazowego Radlin 65, jest teŜ uchwałą 
dotycząca zmian obwodów, oraz ustalenia terminu wyborów sołtysa dla wsi Stramnice.  
Ponadto Wójt informował, Ŝe są rozliczane projekty unijne, Park Zdroje, świetlica Szypłów, 
jest teŜ decyzja w sprawie remontu świetlicy w Wolicy Koziej, zapewne w miesiącu 
październiku uda się rozliczyć projekt remontu oczyszczalni i hydroforni w Chociczy. 
Ponadto Wójt dodał, Ŝe w budŜecie pewne środki zasilają sferę komunalną i jest to sfera która 
pochłania bardzo duŜe pieniądze, w chwili obecnej wykonywany jest remont dachu i 
kominów na budynkach w Klęce, remonty te muszą się odbyć gdyŜ prawo pod tym względem 
jest bardzo zaostrzone. W jednym budynku komunalnym Gmina wydała 10 tys. zł na 
wykonanie zaleceń kominiarskich. Gmina jest w posiadaniu maszyny równającej drogi, z 
której ciągle korzysta przy równaniu dróg m.in. w Nowym Mieście, Boguszynie, w Chociczy, 
jest równieŜ prowadzona inwestycja w Boguszynku w ramach odnowy dróg rolnych. Wójt 
dodał, Ŝe plany równania, remontowania dróg pojawiają się takŜe w funduszu sołeckim 
jednakŜe środki w ramach funduszu są zbyt małe aby móc wykonać tak duŜe inwestycje. Pan 
Podemski zawiadomił, Ŝe z końcem września mija termin składania wniosków ramach 
rozdysponowania funduszu sołeckiego na przyszły rok, Sołtysi mogą korzystać z pomocy 
urzędniczki, która posłuŜy pomocą w wypełnianiu wniosków. W Urzędzie jest podpisane 
sporo umów w ramach programu z Urzędu Pracy 50 plus, oraz programu rowy 2012. Na 
zakończenie Wójt poinformował, Ŝe Gmina musi takŜe zająć się tematem zakupu pompy 
olejowej do ogrzewania w Wolicy Nowej, gdyŜ jest w bardzo złym stanie. Wójt zastanawia 
się czy nie przystąpi do umowy na dostarczanie gazu ziemnego do Wolicy. Poza tym 
Ministerstwo chce wprowadzić zmiany w warunkach ubiegania się o część środków na 
Schetynówki, gdzie będzie zwrotu 50 % inwestycji- Wójt dodał, Ŝe naleŜałoby się zastanowić 
czy nie warto byłoby do tematu przystąpić.               
Ad 8) Podjęcie uchwały w sprawie wyboru Sołtysa Sołectwa Stramnice. 

Projekt uchwały odczytał Przewodniczący Rady, pan Janusz Janicki, po czym                       
w związku z brakiem pytań, zaproponował głosowanie za podjęciem uchwały.  

Za podjęciem uchwały opowiedziało się 10 Radnych, 0 głosów przeciwnych, 0 głosów 
wstrzymujących.  
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► Uchwała Nr XXII/144/2012 Rady Gminy Nowe Miasto nad Wartą z dnia 27 września 
2012 r., wraz z uzasadnieniem stanowi załącznik do protokołu. 
Ad 19) Podjęcie uchwały w sprawie uchylenia uchwały Rady Gminy w sprawie 
przystąpienia do sporządzenia miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego 
dla terenów odwiertu Radlin 65 wraz z infrastrukturą towarzyszącą w obrębie wsi 
Kl ęka. 

Projekt uchwały odczytał Przewodniczący Rady, pan Janusz Janicki, po czym                       
w związku z brakiem pytań, zaproponował głosowanie za podjęciem uchwały.  

Za podjęciem uchwały opowiedziało się 10 Radnych, 0 głosów przeciwnych, 0 głosów 
wstrzymujących.  
► Uchwała Nr XXII/145/2012 Rady Gminy Nowe Miasto nad Wartą z dnia 27 września 
2012 r., wraz z uzasadnieniem stanowi załącznik do protokołu. 
Ad 10) Podjęcie uchwały w sprawie podziału Gminy Nowe Miasto nad Wartą na stałe 
obwody do głosowania. 

Projekt uchwały odczytał Przewodniczący Rady, pan Janusz Janicki, po czym 
poinformował, Ŝe ulegnie zmianie treść uchwały tj. po konsultacji Radcy Prawnego z 
Nadzorem w uchwale powinien być usunięty § 5 w którym znajdował się zapis, Ŝe uchwałę 
moŜna zaskarŜyć przez 15 mieszkańców Gminy do Sądu Administracyjnego, jest to zapis 
niepotrzebny gdyŜ sprawa ta wynika z ustawy, poza tym ulegnie zmianie zapis w § 6 gdzie 
znajdzie się zapis, Ŝe uchwała wchodzi w Ŝycie z dniem podjęcia i podlega ogłoszeniu w 
Dzienniku Urzędowym, w związku z brakiem pytań, Przewodniczący zaproponował podjęcie 
uchwały.  

Za podjęciem uchwały opowiedziało się 10 Radnych, 0 głosów przeciwnych, 0 głosów 
wstrzymujących.  
► Uchwała Nr XXII/146/2012 Rady Gminy Nowe Miasto nad Wartą z dnia 27 września 
2012 r., wraz z załącznikiem stanowi załącznik do protokołu. 
Ad 11) Podjęcie uchwały w sprawie zmian w budŜecie Gminy na 2012 rok. 

 Projekt uchwały odczytał Przewodniczący Rady, o zabranie głosu poprosił panią 
ElŜbietę Mnich - Skarbnika Gminy, która zawiadomiła, Ŝe od czasu komisji nie wprowadzono 
Ŝadnych zmian w budŜecie, stan budŜetu pozostaje taki jaki był przedstawiony na komisji, nie 
doszły Ŝadne pisma od Wojewody. Radnym zostały w dniu dzisiejszym podane załączniki do 
Wieloletniej Prognozy Finansowej tzn. do przedsięwzięć oraz do przepływu finansowych, 
zostały te załączniki podane teraz poniewaŜ pani Skarbnik czekała na kolejne pisma do 
Wojewody, gdyŜ jest koniec kwartału, a Wojewoda moŜe wypchnąć kolejne dotacje, jednakŜe 
tak się nie stało, ale Radni otrzymali te informacje w WPF w części opisowej dziś podano do 
tego tabele, które się pokrywają. Poza tym pani Skarbnik dodała, Ŝe zostały pozytywnie 
rozpatrzone wnioski z Zaścianka nie ma podpisanych jeszcze umów. Ponadto zgodnie z 
umową z Sołectwem Wolica Kozia, mieszkańcy pomagali przy rozbiórce starego budynku 
oczyszczalni w Wolicy Nowej w zamian środki ze sprzedaŜy elementów metalowych w 
wysokości 3 485,00 zł zostanie wprowadzone zarówno po stronie dochodów jak i wydatków z 
przeznaczeniem na OSP Wolica Kozia.   

W związku z brakiem pytań Przewodniczący zaproponował głosowanie za podjęciem 
uchwały.  

Za podjęciem uchwały opowiedziało się 10 Radnych, 0 głosów przeciwnych, 0 głosów 
wstrzymujących.  
► Uchwała Nr XXII/147/2012 Rady Gminy Nowe Miasto nad Wartą z dnia 27 września 
2012 r., wraz z uzasadnieniem stanowi załącznik do protokołu. 
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Ad 12) Podjęcie uchwały w sprawie zmian w Wieloletniej Prognozie Finansowej na lata 
2012 - 2015. 

Projekt uchwały odczytał Przewodniczący Rady, pan Janusz Janicki, po czym                       
w związku z brakiem pytań, zaproponował głosowanie za podjęciem uchwały.  

Za podjęciem uchwały opowiedziało się 10 Radnych, 0 głosów przeciwnych, 0 głosów 
wstrzymujących.  
► Uchwała Nr XXII/148/2012 Rady Gminy Nowe Miasto nad Wartą z dnia 27 września 
2012 r., wraz z uzasadnieniem stanowi załącznik do protokołu. 
Ad 13) Interpelacje Radnych. 

W związku z brakiem interpelacji Przewodniczący zaproponował przejście do punktu 
kolejnego. 
Ad 14) Wolne głosy i wnioski. 
► Radny Jacek Nyczke, zgłaszał iŜ w Dębnie na zakręcie zapchany jest przepust, naleŜałoby 
się zająć tą sprawą aby nie powtórzyła się sytuacja z zeszłego roku i aby tam nie zamarzło,               
a poza tym zrobił się tam uskok na poboczu i w przypadku gdy auto za bardzo zjedzie na 
pobocze moŜe dojść do nieszczęścia.  
Wójt zawiadomił Radnego , Ŝe jest to droga powiatowa i zostanie ta sprawa zgłoszona.  
► Radna Julia Rzepka pytała czy to prawda, Ŝe stacja ratownictwa medycznego ma mieć 
siedzibę w Krzykosach. 

Wójt informował Radną, Ŝe zamierzenia były róŜne być moŜe stacja ta znajdowała się 
będzie w Krzykosach, nasza Gmina proponowała lokal przy NAPO w Nowym Mieście nad 
Wartą, ale do tej pory nie wiadomo jakie są zamierzenia, jakie są plany i czy stacja ta w ogóle 
będzie poniewaŜ temat ten ciągnie się juŜ od dawna.  
Poza tym Radna informowała, Ŝe była na interwencji na ulicy Dębowej u jednej z mieszkanek 
gdzie jest w bardzo złym stanie rów melioracyjny, Radna pytała czy nie moŜna by było 
podjąć prac związanych z oczyszczeniem i udroŜnieniem tego rowu. Radna dodała, Ŝe po 
zorientowaniu się w kosztach wyszło, Ŝe potrzeba byłoby ok. 1000,00 zł. 

Wójt zawiadomił, Ŝe koszt 1000 zł równy jest temu, Ŝe rów ten będzie zrobiony byle 
jak, jeŜeli podjąć się działania względem tego rowu to nakład finansowy będzie o wiele 
większy, bo naleŜy zrobić go porządnie, na długie lata, aby co roku się nie zamulał. Poza tym 
nie jest to bezpośrednio zadaniem Gminy, a spółek wodnych, tam nie wystarczy przekopać 
rowu, czy pogłębić go, tam naleŜy zrobić porządny przepust. Ale Gmina moŜe ten rów 
oczyścić w ramach zadania oczyszczania rowów np. doprowadzających nieczystości do 
hydroforni, na co w budŜecie małe ale zawsze jakieś pieniądze są, ale na pewno koszt 
renowacji tego akurat rowu nie zamknie się w kwocie 1000,00 zł.    
► Pani GraŜyna Nawrocka, Sołtys wsi Wolica Nowa, pytała Wójta czy dojdzie do skutku 
sprawa budowy chodnika w Wolicy Pustej. 
Wójt informował panią Sołtys, Ŝe prace w związku z budową chodnika ruszą w październiku, 
sprawa juŜ jest dogadana, chodnik będzie wykonywała firma DroBud.  
► Radny Marek Banaszak, pytał czy Gmina moŜe wpłynąć na to, Ŝe Ośrodek Zdrowia w 
Boguszynie jest ot tak sobie zamykany bez uprzedniego informowania mieszkańców o tym 
fakcie. Osoby chore nie mogą zwrócić się o receptę bo Ośrodek jest zamknięty i nawet kartki 
nie wywieszano dlaczego i na jak długo. 

Wójt zawiadomił, Ŝe Gmina nie ma moŜliwości aby wpłynąć na to czy Ośrodek jest 
czynny czy nie, albo w jakich godzinach. Przychodnia ta naleŜy do zespoły AR- MED.  
Radny pytał teŜ, jak będzie wyglądała sprawa z odbieraniem śmieci od gospodarstw 
domowych, poniewaŜ jest bardzo duŜo wersji w tej kwestii. 

Wójt zawiadomił, Ŝe obowiązek odbierania śmieci spocznie na Gminie, która musi 
podjąć odpowiednie uchwały, m. in. uchwałę dotyczącą stawek za wywóz nieczystości, poza 
tym Gmina musi przeprowadzić przetarg, który wyłoni firmę, która nieczystości będzie 
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wywoziła z terenu Gminy. Stawka za wywóz śmieci będzie od jednego mieszkańca 
gospodarstwa domowego, nie jak do tej pory za kubeł, jest to obowiązek ustawowy. 
Odpłatności za śmieci będą odprowadzane do Gminy w taki sam sposób jak za wodę czy za 
podatek. Będzie osobne biuro, pracownik który tą kwestią będzie się zajmował. Wójt wyraził 
zdanie, Ŝe juŜ na kolejnej sesji będą omawiane uchwały tzw. śmieciowe.    
► Sołtys wsi Skoraczew pan Kazimierz Stangreczak pytał czy są jakiekolwiek szanse o 
przyłączenie wsi Skoraczew do sieci wodociągowej do Nowego Miasta, poniewaŜ Sołectwo 
juŜ od 23 lat prosi o to, aby mieć moŜliwość pobierania wody z naszej Gminy.  
► Radny Marek Mroziński, informował, Ŝe w jego przypadku dotychczas za kubeł płacił 15 
zł co opłacało się firmie, a w ślad za nową ustawą będzie płacił cztery razy tyle więc moŜna 
stwierdzić, Ŝe firma która wygra przetarg będzie bardzo bogata, a Gmina będzie miała więcej 
kłopotu, bo na pewno na tym nie zarobi. A część ludzi w Gminie nie podoła finansowo                  
z odpłatnościami. 

Wójt zawiadomił Radnego, Ŝe po przeprowadzeniu przetargu Gminę będzie 
obsługiwała jedna firma, a koszty poniesione przez firmę będzie opłacała Gmina, w Poznaniu 
koszt od osoby wynosił będzie ok. 15 zł, w naszej Gminie liczy się, Ŝe ok. 10 zł od członka 
rodziny na miesiąc, ale decyzja ostateczna naleŜy do Radnych którzy stawki określają w 
drodze uchwały.  
Radny Mroziński pytał, jakie Gmina będzie miała moŜliwości egzekwowania zaległości za 
odbiór śmieci. 

Wójt zawiadomił, Ŝe procedura egzekwowania jest taka sama jak w przypadku 
zaległości podatkowych, pójdzie postępowanie komornicze, tytuł wykonawczy, nie będzie tak 
jak w przypadku wody i ścieków, gdzie trzeba iść do sądu, trzeba mieć wyrok, w tym 
przypadku komornik od razu wchodzi i zajmuje świadczenie.  
► Radna Julia Rzepka pytała czy przy okazji naprawy kominów w mieszkaniach 
komunalnych w Klęce, moŜna byłoby dokonać równieŜ remontów kominów w Nowym 
Mieście w mieszkaniach komunalnych na ulicy Jarocińskiej. 
Pani Skarbnik informowała, Ŝe jest to budynek nr 5, pani Skarbnik dodała, Ŝe mieszka tam 
kilka rodzin, w tym wielu męŜczyzn którym nie chce się nawet naprawić zepsutej rynny, z 
której cieknie po ścianach, wszyscy czekają tylko aŜ im Gmina zrobi, bo to nie ich własność, 
gdyby była to ich własność pewnie by dbali.   
Radna wyraziła zdanie, Ŝe nie do końca się zgodzi z panią Skarbnik, poniewaŜ nie wszystkie 
rodziny są takie, zna rodziną, która naprawdę dba, a naleŜy dodać, Ŝe jedna pani nawet nie ma 
toalety w mieszkaniu. Radna prosiła, aby jednak przy okazji budowy tych kominów i tam  na 
ulicy Jarocińskiej wykonać nowe.  

Wójt informował Radną, Ŝe jacy ludzie by tam nie mieszkali, czy tacy którzy dbają 
czy tacy którzy nie dbają, obowiązkiem Gminy jest dbać o mieszkania komunalne i naleŜy 
wszelkie remonty wykonać, więc Wójt i te lokale będzie miał na uwadze. 
► Radny Wincenty Pawelczyk proponował, aby najlepiej sprzedać mieszkania komunalne i 
Gmina będzie miała spokój z tymi lokatorami, bo w chwili obecnej i są zaległości czynszowe 
i nie chcą mieszkańcy o te budynki dbać bo są nie są ich własnością. 

Przewodniczący informował, Ŝe wola sprzedaŜy mieszkań komunalnych jest i ze 
strony Rady i pana Wójta tylko problem polega na tym, Ŝe nikt nie chce tych lokali kupić. 
► Radny Zenon Wojciechowski informował, Ŝe naleŜy społeczeństwo uczyć segregacji 
śmieci, gdyŜ za kilka lat przy takiej ilości odpadów nie poradzimy sobie z ich utylizacją.  
Radny pytał takŜe czy Rada będzie miała moŜliwość ustalania ceny wywozu śmieci. 

Wójt zawiadomił, Ŝe Rada w drodze uchwały określa wysokość odpłatności za wywóz 
śmieci. 
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Ad 16) Zamknięcie sesji. 

O godzinie 1900 Przewodniczący zamknął XXII Sesję. 
Protokołowała:                Zatwierdził: 
Podinspektor ds. Rady Gminy    Przewodniczący Rady Gminy 
Julita Ciarcińska-Wachowiak               /-/ Janusz Janicki 
 
 


